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Допало ми се што је Немачка путем канцеларке Ангеле Меркел отворила карте и јавно
рекла - ајде сада да решимо то око Косова, ако Србија хоће у ЕУ. То јесте покретање
трговине територијалним интегритетом, али тумачим га као потез који Србију економски
окреће ка силама Русији и Кини, на шта сам годинама указивао. О томе прича и Божидар
Ђелић пошто је поднео оставку на место потпредседника за европске интеграције у
Влади Србије, подсећа економско - политички аналитичар Бранко Павловић у интервјуу
за "Вести".

  

Огромна тржишта Русије и Кине додатно добијају на значају када је постало јасно да је
ЕУ структуирана у три круга и нема једнаког чланства земаља које су у њој или
аплицирају, оценио је Павловић.

  

Како тумачите поруку председника Србије да се треба окренути економији земље?

  

- Тадић је увидео колико је био укуцан у теме ЕУ и Косова и у став "и Косово и ЕУ" који
се на делу показао немогућим. Све то му је просто наметнуло други правац. Међутим,
шеф државе и Демократске странке која води Владу Србије, излази с тим, фигуративно
речено, 56 дана пре парламентарних избора. Зато сматрам да ће се његов покушај да,
уочи провере расположења бирача, решава тако тешке проблеме којима је требало да се
озбиљно бави много раније, рефлектовати поразом владајуће коалиције на предстојећим
изборима.
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Да ли ће владајућа коалиција чекати последњи законски моменат за расписивање
избора?

  

- Верујем да тако размишљају, осим ако запад не буде активирао свој утицај који има на
неке снаге у српском парламенту. Једино ако страни фактор хоће да се на биралишта у
Србији иде у фебруару, онда ће се ићи, а ако не, оставиће Бориса Тадића и његову
власт да се крчкају у мукама још који месец. Мишљења сам да ће пре доћи до ове друге
опције.

  

Очекујете ли да ће ЕУ Србији дати кандидатуру крајем фебруара и почетком марта?

  

- Не, јер не верујем да ће Београд пристати на гажење Резолуције 1244 о Косову. Борис
Тадић је у праву што децидно не одустаје од документа УН, али вероватно то не ради
због јаке патриотске ноте, већ што му развој догађаја прети политичким дебаклом на
изборима. Уз то је сигурно и свестан да би после губитка власти, кад год да се то деси,
био ухапшен, јер таква одлука мора да прође парламент, референдум грађана и промену
Устава Србије.

  

Да ли је због неиспуњених обећања о кандидатури оставке требало да поднесу и
остали чланови Владе?

  

- Не верујем, јер и Ђелић се сада пере и мисли да му треба заборавити десет година у
политици, углавном у власти. Па, шта је урађено и колико је стекао за то време? Он
очито мисли да може да му се поверује да је одједном частан и поштен. Видимо да
најављује обилазак грађана широм Србије, а реч је очито о томе да ће он бити Тадићева
ударна песница у кампањи.

  

(Вести)
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